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استان فارس

خرمبید
رئیس سازمان صنعت، معدن

و تجارت فارس:
ظرفیت های معدنی خرمبید برای 

اشتغال پایدار مناسب است

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان فارس گفت: 
خرمبید دارای معادن غنی کانی های غیرفلزی و سنگ های 
تزئینی مناسبی است که باید از این ظرفیت های خدادادی 
برای اشتغال پایدار و افزایش تولید صادرات محور استفاده 

بهینه شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان 
صنعت معدن و تجارت، علی همتی اعلام کرد: هم اکنون 
با  فعال و 130 کارخانه سنگ بری  معدن  در خرمبید 22 
ظرفیت سالیانه بیش از 500 هزار تن انواع سنگ با اشتغال 
بیش از یک هزار نفر و تعداد حدود 53 طرح سنگ بری 
در دست اجراست. وی ادامه داد: سنگ های معدن خرمبید 
به  که  است  مرغوب  بسیار  رنگ  کرم  مرمریت  نوع  از 
علت مرغوبیت از شهرت جهانی برخوردار است که علاوه 
بر تأمین نیاز داخلی به خارج از کشور نیز صادر می شود و 
ظرفیت های موجود در این شهرستان مزیتی است که باید 

سرمایه گذاران از آنها استفاده کنند.
همتی بیان کرد: علاوه بر حمایت ها به منظور توسعه صنایع 
فرآوری سنگ، ضرورت دارد برای استقرار فناوری های 
جدید در این حوزه مانند ساخت کاغذ از ضایعات سنگ 
که  شهرستان  هماتیتی  سنگ آهن  ذخایر  فرآوری  و 
فرعی  اولیه  ماده  به عنوان  سیمان  کارخانه  در  هم اکنون 
برداشته  بیش ازپیش  اساسی  گام های  نیز  می شود  مصرف 

شود که از اولویت های کاری سازمان است.
وی با اشاره به ظرفیت بالای فارس درزمینه معادن گفت: 
نفر  هزار   8 از  بیش  مستقیم  اشتغال  زمینه  فارس  معادن 
را فراهم کرده است. همتی ادامه داد: بر اساس آمارهای 
صادراتی در 9 ماه سال جاری حدود 46 میلیون دلار سنگ 

معدن از استان صادر شده است.
شهرستان خرمبید به مرکزیت صفاشهر در 187 کیلومتری 
شمال استان فارس و شیراز واقع شده و از شهرستان های 

فعال معدنی، صنعتی استان فارس محسوب می شود.

لارستان
بررسی طرح هادی روستای 
محلچه از بخش اوز لارستان

روستای  هادی  طرح  بررسی  پیرامون  کارشناسی  نشست 
محلچه از توابع بخش اوز لارستان با حضور محمدحسین 
مدیر  زائری  ناصر  اوز لارستان،  بخش  بخشدار  آتش فراز 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی لارستان و جمعی از مدیران و 

کارشناسان تشکیل شد.
بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
مسکن استان فارس، بخشدار اوز در این نشست بر لزوم 
برای توسعه روستاهای  قانونی  از ظرفیت های  بهره گیری 
اوز  بخش  روستاهای  گفت:  و  کرد  تأکید  بخش  این 
از  باید  دارند که  توسعه روستایی  مناسبی در  قابلیت های 
توسعه  برای  جهادی  رویکردهای  و  قانونی  ظرفیت های 
بابیان  همچنین  آتش فراز  کرد.  بهره گیری  مناطق  این 
محرومیت  از  همچنان  روستایی  مناطق  از  بسیاری  اینکه 
مضاعف رنج می برند گفت: باید شرایط مساوی و عادلانه 
برای ماندگاری روستاییان در مناطق روستایی و کاهش 
قالب  در  است  لازم  شود،  ایجاد  ناخواسته  مهاجرت های 
مطالعات طرح هادی امکان توسعه روستاهایی که ظرفیت 
بیشتری برای سکونت در آن ایجادشده است فراهم شود.

طرح  مشاور  نماینده  سیافراری  مریم  که  نشست  این  در 
هادی، محمدرضا قیصری نماینده اداره کل راه و شهرسازی 
کشاورزی  جهاد  مدیریت  نماینده  آتش بار  لارستان، 
لارستان، دهیار و جمعی از کارشناسان نیز حضور داشتند، 
توسعه  طرح های  از  گزارشی  لارستان  مسکن  بنیاد  مدیر 
و  تهیه  با  مسکن  بنیاد  داشت:  بیان  و  داد  ارائه  روستایی 
اجرای طرح های هادی در مناطق روستایی توانسته است به 

کاهش محرومیت در این مناطق کمک کند. ناصر زائری 
اظهار داشت: روستای محلچه ازجمله مناطق اولویت دار در 
بخش اوز و در شهرستان لارستان است که طرح هادی در 
آن تهیه و اجرا شده است و با اجرای مطالعات جامع زمینه 

توسعه طرح نیز فراهم شده است.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان لارستان افزود: طرح هادی سند 
توسعه 10 ساله روستاها است و همه فرایندهای سکونت و 
واگذاری اراضی به متقاضیان جدید و همچنین چگونگی 

اجرای زیرساخت های توسعه در آن دیده می شود.
بررسی  و  موردبحث  روستا،  هادی  طرح  نشست  این  در 
قرار گرفت و مواردی به عنوان نظرات کارشناسی جهت 

اصلاح به مشاور ابلاغ گردید.

جهرم
فیلم پاپ در جهرم نقد شد

احسان  کارگردانی  به  پاپ  فیلم  بررسی  و  نقد  جلسه 
عبدی پور با حضور کارگردان در جهرم برگزار شد.

حاشیه  در  عبدی پور،  احسان  ایرنا  خبرنگار  گزارش  به 
از  پر  نابازیگران  با  فیلم ساختن  فیلم پاپ گفت:  نمایش 
حس و تجربه های خوب است و به ویژه برای فیلم بومی 

که ساخت آن را لذت بخش می کند.
وی ساخت این فیلم را به نوعی خانوادگی ارزیابی کرد و 
افزود: سبک فیلم خود بیانگر این است که چه چیزهایی را 
باید برای آن انتخاب کنیم و به نوعی فیلم های من بر اساس 

قصه پیش می روند تا تکنیک.
وی بیان کرد: برای موفق بودن باید هر بار تجربه قبل را 

به فراموشی سپرد تا دوباره جدید و نو ظاهر شویم.
فیلم  به عنوان  پاپ  فیلم  از  استقبال  این کارگردان گفت: 

سینمای تجربه در جهرم بسیار خوب بوده است.
پروانه  نیز  من  از  فیلم نامه دیگری  اضافه کرد:  عبدی پور 
ساخت گرفته و با حضور یک بازیگر حرف های که خود 

تهیه کننده فیلم نیز است در بوشهر ساخته خواهد شد.

احسان عبدی پور 18 آبان 1359 در بوشهر متولد شد.
فیلم نامه نویس  و  کارگردان  و  سینما  دانش آموخته  وی 
فیلم تیک آف )1394(، پاپ  است. عبدی پور سازنده 5 
تنها )1391(، همسنگار )1390(،  تنهای  تنهای   ،)1392(
و  فیلم  کارگردان:  و   )1389 تلویزیونی  )فیلم   98 افسانه 

سریال های آرماندو )سریال تلویزیونی( )1396( است.

استان بوشهر

بوشهر
توسعه زیرساخت های محله های 

جنوبی بوشهر در اولویت است

محله های  زیرساخت های  توسعه  گفت:  بوشهر  فرماندار 
جنوبی به ویژه در بخش جاده دسترسی، آسفالت کوچه ها 

و فاضلاب در اولویت است.
به گزارش ایرنا، عباس جمشیدی در دیدار با شماری از 
شهروندان محله های جنوبی شهر بوشهر در مسجد حضرت 
ریال  میلیارد  پنج  دراین ارتباط  افزود:   1 تنگک  زینب 
که  شده  گرفته  نظر  در  توانیر  جاده  تکمیل  برای  اعتبار 
آن  اجرای  شهرداری  اعتبار  میزان  این  با  می رود  انتظار 
شهدای  جاده  راه  این  کرد:  بیان  وی  بخشد.  سرعت  را 
دریایی را به تنگک های 1 و 2 )از محله های جنوبی شهر 
بوشهر( متصل می کند که می تواند نقش شایانی در توسعه 

محله های جنوبی بوشهر ایفا کند.
از  یکی  زیرساخت ها  توسعه  برای  داد:  ادامه  جمشیدی 
اولویت های ستاد بازآفرینی محلات هدف آسفالت تمامی 

کوچه و معابر محلات جنوبی شهر بوشهر است.
وی گفت: طرح فاضلاب بوشهر در بافت تاریخی شهر نیز 
دارای پیشرفت قابل توجهی است؛ ولی تکمیل آن اعتبار 

بسیار بالایی نیاز دارد.
به  رئیس جمهوری  دوم  سفر  در  افزود:  بوشهر  فرماندار 
استان بوشهر تلاش می کنیم ادامه این طرح مصوبه دولت 
شود و طرح فاضلاب محلات جنوبی )تنگک های یک،2 
وی  شود.  عملیاتی  نیز  ریشهر(  و  امامزاده  رونی،   ،3 و 
افزود: امروز گرفتاری ها و مشکلات بسیار وجود دارد که 
با کنار هم بودن و وحدت همه مشکلات حل شدنی است.

خود  وعده های  به  باید  مسئولان  کرد:  تأکید  جمشیدی 

عمل کنند تا مردم نیز به مسئولان اعتماد کنند.
و  امنیت  باشند  متوجه  باید  مسئولان  داشت:  اظهار  وی 
جان فشانی  و  رشادت ها  مرهون  کشور،  امروز  اقتدار 
شهدا و جانبازان و ایثارگران در جبهه های نبرد حق علیه 
باطل است. جمشیدی افزود: اقتدار امروز ایران در منطقه 
این  حفظ  برای  که  شهداست  خون  برکت  به  جهان،  و 
میراث  امروز  و  همه هستی خود گذشتند  از  آب وخاک 

دار این رسالت بزرگ هستیم.
پیروزی  سالگرد  چهلمین  آستانه  در  داشت:  اظهار  وی 
انقلاب اسلامی وظیفه ما مسئولان است تا کارها و خدمات 
بزرگی که نظام در این 40 سال انجام داده را بازگو کنیم.
و  بوده  همیشه  اختلاف سلیقه  کرد:  بیان  جمشیدی 
نمی توان انتظار داشت همه مثل هم فکر کنند، ولی در این 
اختلاف سلیقه باید منطق همکاری و وحدت حرف نخست 

باشد.

استان خوزستان

آبادان
سرپرست فرمانداری آبادان خبر داد:

دژ خاکی حاشیه اروندرود برداشته 
می شود 

 
انجام  پیگیری های  با  گفت:  آبادان  فرمانداری  سرپرست 
حاشیه  خاکی  دژ  برداشتن  حال  در  گروهی  اکنون  شده 
اروندرود هستند که با این کار جوانان آبادان پس از ۳۰ 

سال حاشیه رودخانه می بینند.
در  موسوی  زین العابدین  سید  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه هماهنگی ستاد بزرگداشت چهلمین سالگرد پیروزی 
انقلاب در محل سالن اجتماعات فرمانداری آبادان افزود: 
البته دولت و حاکمیت منطقه، برای ساخت جاده و سایر 
امکانات در این بخش تصمیم گیری می کنند، آنچه مسلم 
است اینکه ما کمر همت بسته ایم تا جوانان آبادان برای 
از گذشت ۳۰ سال  را پس  اروندرود  بار حاشیه  نخستین 
ببینند، این کارها پیش تر انجام نشده و اکنون بنا داریم این 
کار را انجام دهیم، بنابراین از به انجام کار جهادی داریم.

در  حاضر  اجرایی  دستگاه های  مسئولان  به  خطاب  وی 
خود  کارهای  انجام  مسیر  در  شاید  کرد:  اظهار  جلسه 
حرف هایی را نیز بشنوید، تهمت هایی به شما زده شود و 
نیز هر آنچه دل شان می خواهد به شما  در فضای مجازی 
بگویند و هیچ تشویقی هم در کار نباشد؛ اما این ها نباید 
به مردم  انجام کار و خدمت رسانی  برای  در تصمیم شما 
انجام  پیگیری های  با  کرد:  تصریح  کند. وی  وارد  خللی 
شده برخی از کارهایی که در آبادان بر روی زمین مانده 
بود، حل شد که به زودی برای آگاهی مردم این اقدامات 
اطلاع رسانی می شوند؛ در حال حاضر موضوع لایروبی انهار 
اروندکنار در حال انجام است، ضمن آنکه با شبانه روزی 
شدن درمانگاه چوئبده و راه اندازی مرکز بهداشت منطقه 

شطیط مردم از خدمات آنها بهره مند شدند.
بخش  در  آبادان  شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
بودن جشن  پیش  به در  اشاره  با  از سخنان خود  دیگری 
از  دهه ای  هیچ  در  دشمن  گفت:  انقلاب  چهل سالگی 
انقلاب آن گونه که از طریق رسانه های وابسته به خود در 
چهل سالگی انقلاب ما را به برگزار نشدن این آئین تهدید 
کرده، چنین نکرده بود. موسوی افزود: زمانی که انقلاب 
شد قشری جوان مدیریت کشور را بر عهده گرفت که در 
کار و خدمت رسانی به مردم سر از پا نمی شناختند و به طور 
شبانه روزی و بدون دریافت ریالی تلاش می کردند، آنچه 
بود و درواقع  انقلابی گری  و  به کار  داشت عشق  وجود 
دشمن جرئت نمی کرد به این مقوله بپردازد که در آینده، 
سرنوشت این نظام و انقلاب به جایی برسد که امسال جشن 

چهل سالگی انقلاب برگزار نمی شود.
کرد:  اظهار  جلسه  در  حاضر  مسئولان  به  خطاب  وی 
بی پرده بگویم از زمانی که ما از تلاش فاصله گرفتیم و 
نداریم،  مردم  امور  انجام  برای  رغبتی  که  دیدند  دشمنان 
انقلاب  چهل سالگی  جشن  که  گفتند  و  کردند  ورود 
برگزار نمی شود؛ اما به کوری چشم دشمنان و به خواست 
گرفته  در کشور جشن  این چهل سالگی ها  از  ده ها  مردم 
می شود؛ در شرایط کنونی اگر به نظام و انقلاب علاقه ای 
داریم راه کار کردن این نیست که در ارزیابی مدیران ما به 
چند نفر تذکر بدهیم، اینکه مدیری سر جای خود نیست، 
ساعت ۲ کار را تعطیل می کند و یا از این شهر به آن شهر 
می رود و می خواهد یک  شب را هم در آن شهر بماند و 

فردای آن بازگردد و امثال این شایسته مدیران نیست.
وی تصریح کرد: به رغم آنکه برجام در داخل کشورمان 
برای عده ای از دلسوزان سؤال برانگیز بود؛ اما آنچه حاصل 
برجام بود آنکه دشمن را به زانو درمی آورد؛ دشمن آمد، 
مقابله کرد و سپس زیر تمام حرف های خود زد و گفت هر 
آنچه من تصمیم گرفتم اشتباه بوده و برنمی گردم، به طور 
حتم اگر برجام به نفع دشمنان بود همراهی می کردند و 

این نشان می دهد که برجام به ضرر دشمن بوده است، اگر 
با  شده  اعمال  تحریم های  تأثیر  تحت  ما  الان  بود  برجام 
مشکلات درزمینه ارز و دلار مواجه نبودیم چراکه پیش تر 
هم تحریم ها وجود داشت ما چنین مشکلاتی در بحث ارز 

و دلار رخ نمی داد.
دستور  برجام  شد:  یادآور  آبادان  فرمانداری  سرپرست 
شود  کشیده  کجا  به  که  بود  رهبری  معظم  مقام  شخص 
بدون  دولت  می کرد،  حرکت  راستا  آن  در  دولت  و 
هماهنگی و فرمایشات مقام معظم رهبری اجازه انجام کار 
خودسرانه را نداشت، اما اشتباهاتی در آن بوده که توسط 
رهبری  زمین  در  را  توپ  نباید  ما  و  شد  انجام  برخی ها 
برجام،  کار  شدن  تمام  با  است  مسلم  آنچه  اما  بیندازیم، 
دشمن جرئت تهدید ما در برگزار نشدن جشن چهل سالگی 

انقلاب را پیدا کرد.

شهر چوئبده آبادان از آب آشامیدنی 
باکیفیت و پایدار محروم است

آب  نامناسب  وضعیت  از  آبادان  چوئبده  شهر  امام جمعه 
مناطق شهر چوئبده  بیشتر  انتقاد کرد و گفت:  این شهر 
با مشکل آب آشامیدنی مواجه هستند و کمیت و کیفیت 

آب این شهر در شأن مردم نیست.
خبرنگار  با  گفت وگو  در  سیلاوی  حمید  حجت الاسلام 
از آب  چوئبده  شهر  مناطق  از  برخی  داشت:  اظهار  ایرنا 
آشامیدنی محروم هستند و ساکنان برخی مناطق دیگر با 

افت فشار آب مواجه هستند.
وی افزود: مصلای جمعه چوئبده و خانه های اطراف آن از 
آب آشامیدنی لوله کشی محروم هستند و تاکنون اقدامی 
سیلاوی  است. حجت الاسلام  نشده  مشکل  این  رفع  برای 
ساکنان  گله های  از  یکی  را  غیرواقعی آب  قبض  صدور 
شهر چوئبده آبادان دانست و اظهار داشت: مبلغ قبض های 

آب صادر شده غیرواقعی و با مبالغ بالاست. 
آبادان،  شرق  جنوب  کیلومتری   45 فاصله  در  چوئبده 
گواه  به  می گذرد  آن  شدن  شهر  از  سال ها  باوجوداینکه 
هنوز  شهر،  این  در  ساکن  شهروندان  و  کارشناسان 
زیرساخت های لازم شهری را ندارد و به گفته امام جمعه 
شهر، امکانات این شهر در حد یک روستاست. در حدود 

یک هزار و 100 خانوار در این شهر ساکن هستند.
در هشت سال جنگ تحمیلی در شرایطی که آبادان در 
مواد غذایی،  تأمین مهمات،  قرار داشت،  محاصره دشمن 
به وسیله  رزمندگان  موردنیاز  اولیه  کمک های  و  دارو 

لنج های چوئبده و از طریق راه آبی ماهشهر انجام می شد.

استان هرمزگان

جزیره هرمز
مدیرکل حفاظت محیط زیست 

هرمزگان:
جزیره هرمز با هجوم گردشگران 
متحمل تبعات منفی شده است

 
جزیره  گفت:  هرمزگان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
که  است  کشور  داخل  گردشگری  مهم  مقاصد  از  هرمز 
به دلیل نبود زیرساخت لازم، با هجوم گردشگران متحمل 

تبعات منفی متعدد زیست محیطی شده است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از سازمان محیط زیست، 
به  اشاره  با  خبر  این  تشریح  در  تازیانی  مسیحی  حبیب 
سازمان  مدیریت  تحت  مناطق  جزو  هرمز  جزیره  اینکه 
از  هرمز  جزیره  گفت:  نیست،  محیط زیست  حفاظت 
دلیل  به  که  است  کشور  داخل  گردشگری  مهم  مقاصد 
قطب های  از  بسیاری  همچون  لازم،  زیرساخت های  نبود 
تبعات  متحمل  گردشگران  هجوم  با  کشور،  گردشگری 
شهری  زباله های  و  پسماندها  افزایش  مانند  متعدد  منفی 

شده است.
حفاظت  به منظور  کل  اداره  این  افزود:  تازیانی  مسیحی 
فیزیکی از زیستمندان جزیره ازجمله جبیر با کمبود نیروی 
از گذشته  اداره کل  این  بااین وجود  است،  مواجه  انسانی 
تاکنون سعی بر آن داشته تا باوجود محدودیت ها، با تأمین 
سرشماری های  انجام  و  آبشخور  چندین  ساخت  علوفه، 

سالانه این گونه باارزش را حمایت و حفاظت کند.
وی بیان داشت: جزیره هرمز از مقاصد مهم گردشگری 
داخل کشور است که به دلیل نبود زیرساخت های لازم، 
همچون بسیاری از قطب های گردشگری کشور، با هجوم 

افزایش  مانند  متعدد  منفی  تبعات  متحمل  گردشگران 
پسماندها و زباله های شهری شده است و این مسئله علاوه 
بر ساکنین منطقه برای جبیرهای جزیره هرمز که همواره 
با مسائلی، چون خشکسالی و کمبود آب و علوفه روبه رو 
اضافه  تازیانی  مسیحی  است.  کرده  مشکل  ایجاد  بوده اند 
و  آب  شرایط  که  سال  دوم  نیمه  در  به طوری که  کرد: 
متأسفانه شاهد حضور  منطقه مساعد است  این  هوایی در 
بی ضابطه گردشگران بوده ایم و فشار ناشی از سیل جمعیتی 
خارج از ظرفیت تحمل زیستگاه موجب راندن جبیرها از 
محدوده امن به سمت محل فعلی دفن پسماند جزیره شده 

است که خطری بالقوه برای آن ها است.
وی عنوان کرد: بااین حال به تازگی مقاله ای منتشر شده که 
آزمایشگاهی کاهش  و  میدانی  تحقیقات  هیچ گونه  بدون 
جمعیت جبیرهای جزیره را که از سال های گذشته که به 
افتاده  اتفاق  طولانی مدت  خشکسالی های  و  طبیعی  دلایل 
آن ها  غیراصولی  سوزاندن  و  زباله  وجود  به  تنها  را  بود 

محدود سازد که قابل قبول و اثبات نیست.
وضعیت  درخصوص  هرمزگان  محیط زیست  مدیرکل 
جامع  طرح  مطالعات  کرد:  اظهار  هرمز،  جزیره  پسماند 
مدیریت پسماند جزیره هرمز از سال ۹۴ توسط شهرداری 
هرمز با استفاده از خدمات مشاور آغاز شد و درنتیجه این 
مطالعه، محلی برای دفن پسماند به این اداره کل پیشنهاد 
مورد  دریا  از  لازم  فاصله  رعایت  عدم  دلیل  به  که  شد 
موافقت قرار نگرفت و مکان دیگری پیشنهاد شد. همچنین 
به دلیل عدم دفع اصولی پسماندها اخطاریه های مکرر نیز 
صادرشده است و موضوع به طور مستمر از طریق مرکز 

تحقیقات زیست محیطی هرمز پیگیری می شود.
استانداری هرمزگان  با  تفاهم نامه  امضای  به  اشاره  با  وی 
بنیاد  و  هرمزگان  استانداری  میان  تفاهم نامه ای  گفت: 
برکت مجموعه ای وابسته به ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام )ره(، امضا شد و به همت این بنیاد از سال ۹۵ طرح 
پایدار  گردشگری  دیدگاه  با  هرمز  جزیره  پایدار  توسعه 
همچنین  می کند.  راهبری  و  تدوین  محیط زیست  و حفظ 
در آن طرح مدیریت پسماند و مدیریت واحد آن دیده  
شده است و از ابتدای سال جاری اعتبارات زیرساختی آن 
طرح تأمین و در حال اجرا است و در مرحله دوم ساخت 
و  بومی  گیاهان  و  درختان  توسعه  و  جدید  آبشخورهای 
عمران  کل  اداره  محوریت  با  جزیره  پسماند  مدیریت 

جزایر استانداری اجرا می شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد

باشت
 مدیرکل منابع طبیعی

کهگیلویه و بویراحمد خبر داد:
اختصاص 40 میلیارد ریال از 

 محل صندوق توسعه ملی
به پروژه های منابع طبیعی باشت

 40 گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  طبیعی  منابع  مدیرکل 
میلیارد ریال از محل صندوق توسعه ملی به پروژه های در 
آبدهگاه  ازجمله سد خاکی  باشت  اجرای شهرستان  حال 

اختصاص داده شده است.
غلامحسین  یاسوج،  از  فارس  خبرگزاری  گزارش  به 
طبیعی  منابع  حوزه  پروژه های  درخصوص  حکمتیان 
شهرستان باشت گفت: در سطح شهرستان باشت عملیات 
بیومکانیکی و بیولوژیکی انجام شده که کنترل فرسایش 
ذخیره  افزایش  سطحی،  آب های  روان  کنترل  خاک، 
آب های زیرزمینی و احیای جنگل ها از مزیت های اجرای 
و  کهگیلویه  طبیعی  منابع  مدیرکل  است.  طرح ها  این 
بویراحمد بیان کرد:  اعتبار عملیات بیولوژیکی شهرستان 
باشت که از محل صندوق توسعه ملی تأمین شد در چهار 
پروژه به مساحت 350 هکتار در حال اجرا است که این 

اعتبار بالغ بر 3 میلیارد و 600 میلیون ریال است.
شهرستان  این  شده  اجرا  پروژه  چهار  کرد:  عنوان  وی 
تاکنون 80 درصد پیشرفت فیزیکی دارد که بخش عمده 
و  کنار  و  بلوط  گونه های  شامل  نهال کاری  عملیات  آن 
بذرهای بلوط و بادام که در عرصه های بوستان و شلال دان 

باشت اجرا شده است.
کاشت  عملیات  بالای  حجم  کرد:  بیان  مسئول  این 
گونه های بذر و نهال در این شهرستان سبب غنی سازی و 
توسعه جنگل ها می شود، ضمن اینکه اجرای این طرح ها در 
شهرستان باشت سبب جلوگیری از فرسایش خاک و در 
آینده ذخیره سازی آب برای زمین های کشاورزی می شود.
حکمتیان عنوان کرد: همچنین پروژه سد خاکی آبدهگاه 
اجرا  باشت در حال  بوستان  پروژه سنگ ملاته  باشت و 
است که پروژه سد خاکی آبدهگاه باشت 400 هزار متر 

معکب ذخیره سازی آب دارد. 
وی بیان کرد: پروژه سنگ ملاته بوستان باشت در 1900 
مترمکعب در حال اجرا است که این پروژه هم 65 درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد.

فرماندار ویژه فسا:
اداره تعزیرات نقش بازدارندگی را به بهترین نحو ایفا کند

فرماندار ویژه فسا گفت: شهرستان فسا در مسیر ترانزیت و عبور کالای قاچاق است و اداره تعزیرات نقش بازدارندگی خود را به بهترین نحو ایفا 
کند. به گزارش ایرنا، سلیمان کرمی در آیین تودیع و معارفه رئیس اداره تعزیرات حکومتی شهرستان فسا افزود: با توجه به پویایی فضای اقتصادی و 
کسب وکار شهرستان، بالطبع مسئولیت در حوزه تعزیرات، سنگین تر و حساس تر است. وی با اشاره به اینکه اغلب کسبه شهرستان فسا از تعهد و التزام 
عملی نسبت به درآمد و فروش بر مبنای انصاف برخوردارند، اظهار داشت: عده ای قلیل نیز وجود دارند که درصدد آشفتگی بازار و سودجویی و تضییع 
حق مشتری و مصرف کننده هستند که باید با این گونه افراد بدون اغماض و کوتاهی برخورد کرد. کرمی گفت: نصب اتیکت قیمت ها بر روی اجناس 
و نظارت دقیق تر و ویژه تر بر قیمت ها، از مهم ترین اقدامات اداره تعزیرات است که رئیس جدید اداره تعزیرات باید در برنامه های خود بگنجاند. در 

این مراسم، بهنام عمادی به عنوان رئیس جدید اداره تعزیرات حکومتی شهرستان فسا معرفی و از خدمات کریم محمدی خواه رئیس پیشین تجلیل شد.


